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Abstract (en)
The invention relates to an adjusting mechanism for variable-pitch propellers of fluid-flow machines. Here, a drivable rotor is arranged on a hollow
flange (4) of a shaft (5) connected to the variable-pitch propeller. On its inside diameter, the rotor (10) mounted rotatably on the hollow flange has a
shaped portion (11) which interacts with intermediate gears (12) mounted in the hollow flange and drive units. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verstelleinrichtung für Verstellpropeller von Strömungsmaschinen. Dabei ist auf einem Hohlflansch (4) einer mit dem
Verstellpropeller verbundenen Welle (5) ein antreibbarer Rotor angeordnet. Der drehbar auf dem Hohlflansch gelagerte Rotor (10) verfügt auf
seinem Innendurchmesser über eine Formgebung (11), die mit im Hohlflansch gelagerten Zwischenrädern (12) und Getrieben in Wirkverbindung
steht. <IMAGE>
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